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Van de bestuurstafel 
J. Beekman 
Het bondsbestuur vergaderde op 17 augustus 1999 in een 
bijzondere locatie te Ossendrecht (Calfven) mede op 
verzoek van Mw. M. Jacobs van Vught, tot voor kort 
adviseur van de onze Bond. Hierbij waren ook de oud-
bestuursleden dhh. C. Havermans en H. Weijenborg 
uitgenodigd. In kleine kring is van de voormalige 
bestuursleden met partner afscheid genomen. 
In de vergadering zijn de volgende zaken aan de orde 

288 geweest: 
Notulen bestuursvergadering 25-5-1999 
Deze zijn op een paar kleine wijzigingen na goedgekeurd 
en ondertekend. 
AVB 
Weer zijn we geconfronteerd met de gevreesde 
bijenziekte, en wel in Boxtel (vervoersverbod is inmiddels 
ingetrokken), Vught en als laatste in Veldhoven. De RVV 
heeft zowel in Boxtel als in Veldhoven een avond belegd 
waar uitleg is gegeven hoe e.e.a. gaat verlopen als de 
besmetting definitief is en wat van de imkers verwacht 
wordt. In Veldhoven zijn van alle aanwezigen de adressen 
genoteerd van wie de bijenstanden zich bevinden in het 
gebied waarop het vervoersverbod van toepassing is. 
Tegelijk zijn afspraken gemaakt door de RVV waar en 
wanneer de bijenstanden gecontroleerd worden. Een 
avond waar niet alleen de ZLTO-leden waren uitgenodigd 
maar ook de leden van de VBBN en de niet bij een 
organisatie aangesloten imkers die in het betreffende 
gebied bijen hebben staan. 
Er werd dringend afgeraden om bijen naar of in de 
omgeving van de Strabrechtse heide te brengen. Een 
besmetting aan de rand van het nu afgezette deel van 
Veldhoven heeft tot gevolg dat bij uitbreiding van het 
vervoersverbod de heide er hoogst waarschijnlijk bij 
betrokken wordt, met alle gevolgen van dien. Uw bestuur 
raadt u dringend aan om de voorschriften en de hygiëne 
die voor AVB gelden strikt in acht te nemen. Het is geen 
leuk gezicht als alles van uw hobby opgeladen wordt om 
vernietigd te worden. Het is triest! 
Notulen algemene vergadering 10-4-1999 
Deze zijn bijgesteld en goedgekeurd. De notulen worden 
zo spoedig mogelijk naar de verenigingen gezonden. 
Honingzemerij/Honeypack Holdig B.V. 
De afhandeling van de verkoop van aandelen loopt niet 
zoals verwacht werd. 
De voorzitters van de organisaties ABTB, LLTB en ZLTO 
hebben besloten om de afhandeling verder te laten 
verzorgen door de advocaat en de accountant. 
Inning contributie 1999 
Op wat kleine bedragen na is deze geheel voldaan. De 
secretaris zal de verenigingen, die nog een schuld hebben, 
via een schrijven op de hoogte stellen, waarna verwacht 

mag worden dat deze verenigingen het bedrag zullen 
overmaken. 
Studiedag 13-11-1999 
Nog enkele details zijn besproken m.b.t. het programma. 
De begroting is doorgenomen, deze is niet geheel sluitend 
en zal nog eens onder de loep genomen worden, ook bij 
ons letten we op de kleintjes. Verder lijkt het weer een 
uitstekende dag te worden. Voor meer informatie zie 
Bijen 8(7/8): 220-222 (1999) en dit nummer. 
Bedrijfsraad 
Er is voorgesteld om te bezien of er een databank kan 
komen waarin alle juridische zaken. de imkerij 
betreffende, zijn opgenomen zodat daar te zien is welke 
zaken er zijn geweest en wat de uitspraken zijn. Deze 
vraag zal in de eerstvolgende Bedrijfsraadvergadering aan 
de orde gesteld worden. 
Tuinidee 2000 
Het bondsbestuur besluit om in het jaar 2000 weer mee te 
doen met Tuinidee te 's-Hertogenbosch. Informatie volgt. 
Suikerlevering/verzekering 
Het bestuur heeft definitief besloten om de suikerlevering 
op te heffen. De verzekering zal wel in eigen beheer 
worden voortgezet. Hier worden nadere afspraken over 
gemaakt. 

Daar er nog meer belangrijke zaken af te handelen zijn 
wordt op korte termijn weer een bestuursvergadering 
belegd, waar ook het winterprogamma besproken zal 
worden. 
khor meer informatie over het bovenstaande kunt u 
contact opnemen met het secretariaat, 013-5836350. In 
het verenigingsboek staat wanneer u de secretaris kunt 
bereiken. 

Studiedag 1999; 13 november 
Ter herinnering 
In Bijen 8(7/8): 221-222 (1999) staat het volledige 
programma van de studiedag van de bijenhouders ZLTO 
afgedrukt. 
Enkele onderdelen van het programma die wat toelichting 
vragen. 

Parallelprogramma 
Dit programma-onderdeel loopt van 10.30 uur tot 16.00 
uur en is bedoeld voor hen die niet aan het eigenlijke 
programma van de studiedag deelnemen. 
Het parallelprogramma bestaat uit twee onderdelen. 
Voor en na de middag wordt hetzelfde programma 
gedraaid zodat u kunt wisselen. 
- Kaarten maken met honingraatpapier (o.a. bijen, 
bijenkorf en bloemen). Voor deze activiteit wordt 
verwacht dat u een gewone schaar meebrengt. 
- Kaarsen maken middels dompelen, gieten en rollen. 
Naast het demonstreren gaat u hier ook zelf aan de slag. 
Voor beide activiteiten geldt dat de gebruikte materialen 
ter plaatse met u worden afgerekend. 

Markt 
Het Amerikaans vuilbroed is nog steeds niet bedwongen, 
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Van de bestuurstafel 
,/. Beekman 
Het bondsbestuur \ergadcrde op 17 augustus 1999 in een 
bijzondere locatie te Ossendreeht (CallVen) mede op 
verzoek \an Mw. M. .laeobs \an Vught. lot voor kort 
ad\ isenr van de onze Bond. Hierbij waren ook de oud-
hestuuisleden dhh. C. Havernians en H. Weijenborg 
uitgenodigd. In kleine kring is van de voormalige 
bestuursleden met partner atseheid genomen. 
In de vergadering zijn de \ olgende /aken aan de orde 
geweest: 
Notulen bestuursvergadering 25-5-1999 
Deze zijn op een paar kleine wijzigingen na goedgekeurd 
en ondertekend. 
,\VB 
Weer zijn we geconfronteerd met de gevreesde 
bijenziekte, en wel in Bo.xtel (vervoersverbod is inmiddels 
ingetrokken). Vught en als laatste in Veldhoven. De RVV 
heeft zowel in Boxtel als in Veldhoven een avond belegd 
waar uitleg is gegeven hoe e.e.a. gaat verlopen als de 
besmetting definitiefis en wat van de imkers verwacht 
wordt. In Veldhoven zijn van alle aanwezigen de adressen 
genoteerd van wie de bijenstanden zich bevinden in het 
gebied waarop liet vervoersverbod van toepassing is. 
Tegelijk zijn afspraken gemaakt door de RVV waar en 
wanneer de bijenstanden gecontroleerd worden. Een 
avond waar niet alleen de ZLTO-leden waren uitgenodigd 
maar ook de leden van de VBBN en de niet bij een 
organisatie aangesloten imkers die in het betretTende 
gebied bijen hebben staan. 
Er werd dringend afgeraden om bijen naar of in de 
omgeving van de Strabrechtse heide te brengen. Een 
besmetting aan de rand van het nu afgezette deel van 
Veldhoven heeft tot gevolg dat bij uitbreiding van het 
vervoersverbod de heide er hoogst waarschijnlijk bij 
betrokken wordt, met alle gevolgen van dien. Uw bestuur 
raadt u dringend aan om de voorschriften en de hygiëne 
die voor .-\VB gelden strikt in acht te nemen. Het is geen 
leuk gezicht als alles van uw hobby opgeladen wordt oin 
\ernietigd te worden. Het is triest! 
Notulen algemene vergadering 10-4-1999 
Deze zijn bijgesteld en goedgekeurd. De notulen worden 
zo spoedig mogelijk naar de verenigingen gezonden. 
Honingzemerij/Honeypack Holdig B.V^ 
De alliandeling van de verkoop van aandelen loopt niet 
zoals verwacht werd. 
De voorzitters van de organisaties ABTB, LLTB en ZLTO 
hebben besloten om de afhandeling verder te laten 
\ erzorgen door de advocaat en de accountant. 
Inning contributie 1999 
Op wat kleine bedragen na is deze geheel voldaan. De 
seeretaris zal de verenigingen, die nog een schuld hebben. 
via een schrijven op de hoogte stellen, waarna verwacht 

mag worden dat deze verenigingen het bedrag zullen 
overmaken. 
Studiedag 13-11-1999 
Nog enkele details zijn besproken m.b.t. het programma. 
De begroting is doorgenomen, deze is niet geheel sluitend 
en zal nog eens onder de loep genomen worden, ook bij 
ons letten we op de kleintjes. Verder lijkt het weer een 
uitstekende dag te worden. Voor meer informatie zie 
Bijen S(7/8): 220-222 (1999) en dit nummer. 
Bedrijfsraad 
Er is voorgesteld om te bezien of er een databank kan 
komen waarin alle juridische zaken, de imkerij 
betreffende, zijn opgenomen zodat daar te zien is welke 
zaken er zijn geweest en wat de uitspraken zijn. Deze 
vraag zal in de eerstvolgende Bedrijfsraadvergadering aan 
de orde gesteld worden. 
Tuinidee 2000 
Het bondsbestuur besluit oni in het Jaar 2000 weer mee te 
doen met Tuinidee te 's-llertogenbosch. Informatie volgt. 
Suikerlevering/verzekering 
Het bestuur heeft definitief besloten om de suikerlevering 
op te helTen. De verzekering zal wel in eigen beheer 
worden voortgezet. Hier worden nadere afspraken over 
gemaakt. 

Daar er nog meer belangrijke zaken af te handelen zijn 
wordt op korte termijn weer een bestuursvergadering 
belegd, waar ook het winterprogamma besproken zal 
worden. 
Ibor meer injbnnatie over hel bovenstaande kunt u 
eontact opnemen met het secretariaat. 0I3->Si6350. In 
het verenigingshoek staal wanneer u de seeretaris kiiiil 
bereiken. 

Studiedag 1999; 13 november 
Ter herinnering 
In Bijen 8(7,'8): 221-222 (1999) staat het volledige 
programma van de studiedag van de bijenhouders ZLTO 
afgedrukt. 
Enkele onderdelen van het programma die wat toelichting 
vragen. 

Parallelprogramma 
Dit programma-onderdeel loopt van 10.30 uur tot 16.00 
uur en is bedoeld voor hen die niet aan het eigenlijke 
prograinma van de studiedag deelnemen. 
Hel parallelprogramma bestaat uit twee onderdelen. 
Voor en na de middag wordt hetzelfde programma 
gedraaid zodat u kunt wisselen. 

- Kaarten maken met honingraatpapier (o.a. bijen, 
bijenkorf en bloemen). Voor deze activiteit wordt 
verwacht dat u een gewone schaar meebrengt. 
- Kaarsen maken middels dompelen, gieten en rollen. 
Naast het demonstreren gaat u hier ook zelf aan de slag. 
Voor beide activiteiten geldt dat de gebruikte materialen 
ter plaatse met u worden afgerekend. 

Markt 
Het Amerikaans vuilbroed is nog steeds niet bedwongen, 
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vandaar dat het ook dit jaar ten strengste verboden is om 
materialen aan te voeren die met bijen in aanraking zijn 
geweest. 
Er blijken dan nog genoeg interessante dingen over om op 
deze markt aan de man te brengen. De boeken gingen 
vorig jaar vlot van de hand, maar ook voor o.a. oude 
jaargangen van bijenbladen, bijenpostzegels, bijzondere 
honingpotten, nieuw vlechtwerk en handwerkjes is er een 
markt. 
U moet zelf zorg dragen voor de verkoop, ruilen is 
uiteraard ook mogelijk. De familie Driebergen is ook dit 
jaar weer aanwezig met hun unieke postzegelverzameling 
en allerlei leuke en nuttige hebbedingetjes. 
Tentoonstelling van zelf gemaakte handwerken en 
andere werkstukken. 
Voor deze studiedag doen wij een beroep op alle 
deelnemers om anderen eens van hun creativiteit kennis te 
laten nemen. 
Naast handwerken kunnen wij daarbij denken aan o.a. 
houtsnijwerk, vlechtwerk, schilderstukken, tekeningen, 
foto's, aardewerk en modelbouw. 
Het hoeft niet persé iets met bijen te maken te hebben. 
Postercessie 
Bij de postercessie wordt u in de gelegenheid gesteld om 
informatie over te brengen met betrekking tot 
voorlichtingsbijeenkomsten, cursussen of excursies. 
Ook wanneer u een leuke fotoserie heeft over bijen, u 
zoekt iets of u heeft wat aan te bieden maak dan van deze 
gelegenheid gebruik. 
Tot slot 
Gezien de problemen van de laatste jaren met betrekking 
tot het Amerikaans Vuilbroed en de oprukkende 
resistentie van onze bijen tegen Fluvalinaat had het thema 
mogelijk beter kunnen zijn: 'Weer gezonde bijen na 
2000.' 
Al met al redenen genoeg om deel te nemen aan deze 
studiedag met veel praktische onderwerpen en workshops. 
Ook de onderlinge contacten, waarbij veel kennis en 
ervaring worden uitgewisseld, hebben een positieve 
invloed op ons vakmanschap als imker. 
Naast de zakelijke onderdelen staat onze studiedag 
bekend om de gezellige sfeer. 
We proberen op die manier het nuttige met het aangename 
te verenigingen. 
Wij hopen u in grote getale te mogen begroeten op 
zaterdag 13 november in Boxtel. 
De studiedagcommissie 

Vacature Hoofdbestuur VBBN 
In het Hoofdbestuur van de VBBN ontstaat voorjaar 
2000 een vacature voor een Bestuurslid 
Gegadigden met enige juridische achtergrond en zij die 
over enige kennis beschikken met betrekking tot 	, 
rechtspositionele aangelegenheden worden uitdrukkelijk 
verzocht te reageren. 
U kunt uw reactie sturen aan: 
Het Hoofdbestuur van de VBBN 
Postbus 90, 6720 AB Bennekom 
Faxen of E-mailen mag ook: 0317-424180 en 
bijenhuis@tip.nl  

Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Over enkele dagen vertrek ik naar Vancouver. Ik woon 
eerst het Apimondiacongres bij en dan gaan mijn vrouw 
en ik nog een rondrit maken door de Rocky Mountains en 
daarop verheugen we ons. Voor alle duidelijkheid, u 
betaalt daar niet aan mee. Ik ga als vertegenwoordiger van 
de Bedrijfsraad en ontvang daarvoor van de Bedrijfsraad 
een deel van mijn ticket. Ik zal twee bestuurlijke vergade- 	289 
ringen bijwonen en ik verlang daar niet naar zoals ik wel 
eens eerder in deze rubriek heb geschetst. Maar de 
Bedrijfsraad heeft zelf een voorstel voor statutenwijziging 
ingediend (externe accountantscontrole in plaats van een 
interne commissie) en we zijn benieuwd hoe dat wordt 
ontvangen. Op de laatste zaterdagmiddag kan ik er niet 
stiekum tussenuit knijpen want, heel slim, is dan de 2e 
vergadering gepland en daarin worden besluiten genomen 
over zaken die in de eerste vergadering werden besproken 
en worden de `rewards.  bekend gemaakt. De VBBN hoopt 
een prijs te ontvangen voor de viertalige CD-rom en zo'n 
prijs moet je dan wel in ontvangst nemen. Als we de prijs 
krijgen, wordt de medaille gedrukt op de hoes van de CD- 
rom. Wat zou dat leuk zijn en een beloning voor de 
inspanning van velen. Tijdens de hele week staat Roel ten 
Klei op de Api-Expo om wederverkopers van de CD-rom 
te werven. Wij hebben potentiële geïnteresseerden tevoren 
een brief gestuurd om hen naar onze stand te lokken. Ik 
zal Roel zoveel mogelijk assisteren als de rijen te lang 
worden, en hem temperen of bemoedigen als daar 
aanleiding toe is. 't Wordt nog een druk congresje. 
Dit gaat nog komen en nu over wat er gebeurde. 
• We hadden een bijeenkomst van de werkgroep AVB. 
Daar hoorden we van ID-Lelystad (de nieuwe naam van 
ID-DLO) het voorlopige verslag van het voederkrans-
onderzoek en deze was vrij gunstig. In het volgende 
nummer van Bijen komt dat voor u op papier. Met een 
compliment voor de grote medewerking van de imkers. 
Uiteraard kwam ook ter sprake dat er procedureel wat 
haperingen waren. Eén van de oorzaken was dat het 
beleid niet meer zoals voorheen, bepaald wordt door de 
RVV maar nu door een beleidsafdeling van LNV. Dat 
betekent meer schijven, onbekendheid met de materie en 
dat alles in een sfeer van reorganisatie. Er is nu een 
gesprek gepland tussen de beleidsaf- deling, de vertegen-
woordigers van de Bedrijfsraad en de RVV.  Want in 2000 
mag er geen onduidelijkheid meer zijn. Intussen gaan wij 
niet stilzitten maar voorstellen uitwerken over meer orde 
in de bijenhouderij waar dat noodzakelijk is. Ook om ons 
allen opnieuw te doordringen van de noodzaak van 
preventie en waakzaamheid. Want een gunstige uitslag is 
een stimulans om de situatie ook gunstig te houden. 
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materialen aan Ie voeren die met bijen in aanraking zijn 
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Er blijken dan nog genoeg interessante dingen over om op 
deze mai'kt aan de man te brengen. De boeken gingen 
\orig jaar vlot \an de hancL maar ook voor o.a. oude 
Jaargangen \an bijenbladen. bijenpostzegels, bijzondere 
honingpotten. nieuw vlechtwerk en handwerkjes is er een 
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L moet zelfzorg dragen voor de \erkoop. ruilen is 
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Jaar weer aan\se/ig met hun unieke postzegelverzameling 
en allerlei leuke en nuttige hebbedingetjes. 
Tentoonstelling \an zelfgemaakte handwerken en 
andere werkstukken. 
Voor deze studiedag doen wij een beroep op alle 
deelnemers om anderen eens van hun creati\ iteit kennis te 
laten nemen. 
Naast handwerken kunnen wij daarbij denken aan o.a. 
houtsnijwerk, vlechtwerk, schilderstukken, tekeningen, 
foto's, aardewerk en modelbouw. 
Het hoeft niet persé iets met bijen te maken te hebben. 
Postercessie 
Bij de postereessie wordt ii in de gelegenheid gesteld om 
informatie over te brengen met betrekking tot 
voorlichtingsbijeenkomsten, cursussen of excursies. 
Ook wanneer u een leuke fotoserie heeft over bijen, u 
zoekt iels of u heeft wat aan te bieden maak dan van deze 
gelegenheid gebruik. 
to t slot 
Gezien de problemen van de laatste jaren met betrekking 
lot het .Amerikaans Vuilbroed en de oprukkende 
resistentie van onze bijen tegen Eluvalinaat had het thema 
mogelijk beter kunnen zijn: 'Weer gezonde bijen na 
2000.' 
,\l met al redenen genoeg om deel te nemen aan deze 
studiedag met veel pi'aklische onderwerpen en workshops. 
Ook de onderlinge contacten, waarbij veel kennis en 
ervaring worden uitgewisseld, hebben een positieve 
invloed op ons vakmanschap als imker. 
Naast de zakelijke onderdelen staat onze studiedag 
bekend oin de gezellige sfeer. 
We proberen op die manier het nuttige met het aangename 
te verenigingen. 
Wij hopen u in grote getale te mogen begroeten op 
zaterdag 13 november in Boxtel. 
De studiedagcommissie 
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2000 een vacature voor een Bestuurslid 
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Faxen of E-mailen mag ook: 0317-4241XO en 
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Uit de PC van de voorzitter 
Diek Vunderink 
Over enkele dagen \ertrek ik naar Vancou\er. Ik woon 
eerst het /Xpimondiacongres bij en dan gaan mijn vrouw 
en ik nog een rondrit maken door de Rocky Mountains en 
daarop verheugen we ons. Voor alle duidelijkheid, u 
betaalt daar niet aan mee. Ik ga als vertegenwoordiger van 
de Bedrijfsraad en ontvang daarvoor van de Bedrijfsraad 
een deel van mijn ticket. Ik zal twee bestuuriijke vergade
ringen bijwonen en ik verlang daar niet naar zoals ik wel 
eens eerder in deze rubriek heb geschetst. Maar de 
Bedrijfsraad heeft zelf een voorstel voor statutenwijziging 
ingediend (e.xterne accountantscontrole in plaats van een 
interne commissie) en we zijn benieuwd hoe dat wordt 
ontvangen. Op de laalste zaterdagmiddag kan ik er niet 
stiekum tussenuit knijpen want. heel slim, is dan de 2*̂  
vergadering gepland en daarin worden besluiten genomen 
over zaken die in de eerste \ergaderiiig werden besproken 
en worden de 'rewards" bekend gemaakt. De VBBN hoopt 
een prijs Ie ontvangen voor de viertalige CD-rom en zo'n 
prijs moetje dan wel in ontvangst nemen. .Als we de prijs 
krijgen, wordt de medaille gedrukt op de hoes van de CD-
rom. Wat zou dat leuk zijn en een beloning voor de 
inspanning van velen. Tijdens de hele week staat Roel ten 
Klei op de Api-Expo om wederverkopers van de CD-rom 
te werven. Wij hebben potentiële geïntei'esseerden tevoren 
een brief gestuurd om hen naar onze stand te lokken. Ik 
zal Roel zoveel mogelijk assisteren als de rijen te lang 
worden, en hem temperen of bemoedigen als daar 
aanleiding toe is. "t Wordt nog een druk congresje. 
Dit gaat nog komen en nu over wat er gebeurde. 
• We hadden een bijeenkomst van de werkgroep AVB. 
Daar hoorden we van ID-Lelystad (de nieuwe naam van 
ID-DLO) het voorlopige verslag van het voederkrans
onderzoek en deze was vrij gunstig. In het volgende 
nummer van Bijen komt dat voor u op papier. Met een 
compliment voor de grote medewerking van de imkers. 
Uiteraard kwam ook ter sprake dat er procedureel wat 
haperingen waren. Eén van de oorzaken was dat het 
beleid niet meer zoals voorheen, bepaald wordt door de 
RVV maar nu door een beleidsafdeling van LNV Dat 
betekent meer schijven, onbekendheid met de materie en 
dat alles in een sfeer \an reorgani.satie. Er is nu een 
gesprek gepland tussen de beleidsaf- deling, de vertegen
woordigers van de Bedrijfsraad en de RVV. Want in 2000 
mag er geen onduidelijkheid meer zijn. Intussen gaan wij 
niet stilzitten maar voorstellen uitwerken over meer orde 
in de bijenhouderij waar dat noodzakelijk is. Ook om ons 
allen opnieuw te doordringen van de noodzaak van 
preventie en waakzaamheid. Want een gunstige uitslag is 
een stimulans om de situatie ook gunstig te houden. 
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